
Referat af brugerrådsmøde 25. oktober 2012 
 
Til stede: Ulla, Anja, Toni, Mie, Hanne, Charlotte, Sussi (referent). 
Afbud fra Lasse og Kitt. 
 
Meddelelser fra formanden og fra rideklubben: Der er afholdt et springstævne og et 
dressurstævne. 
Der er nu 2 voltigeringshold på ARC. Det ene var tidligere på Hvidovre-Avedøre og det andet på 
Glostrup Rideklub. 
Flere har henvendt sig om ridemærker. En af pensionærerne prøver at få en dommer ud til os; så må 
man selv læse op. 
Ponyklubben har ca. 25 medlemmer; de er i gang med sikkerhedskurser i DRF-regi. 
Materialet til ny hjemmeside ligger klar, så det forventes, at den kommer om kort tid. 
 
Nyt fra ridecenteret: Der kommer ny skolehest i morgen; 1 sendes retur. Lobra er solgt til en 
rideskolerytter. Der er 3 nye pensionærer på vej ind og p.t. ca. 8 tomme bokse. 
 
Arrangementer: Vi afholder rideskolestævne den 11. november. Ulla og Charlotte har lavet 
propositioner, tilmelding er i gang. Opgaverne på dagen blev fordelt. 
 
Næste møde: 22. januar kl. 18.00. 
 


